
	 Opprinneligmelding 

Fra:TerjeDigranes[mailto:Terje.Digranes@nifes.no]
Sendt:19. mars 2813 89:81
Til:Aasen Tone
Emne:VS: Høringsnotatårsrapport

Hei,

Vi har svartpå høringsnotatetom årsrapport.Se nedenfor.

Mvh Terje

	 Opprinneligmelding 

Fra:øyvindLie
Sendt:11. mars 2813 22:14
Til: Sigrid-Dahl.Gronnevet@fkd.dep.no
Kopi:TerjeDigranes
Emne:Høringsnotatårsrapport

Hei, beklagerforsinkelsen.Her er NIFESsine svar på spørsmålene.

Høringsspørsmål:
Det vil være helt fint.
Ja.
Ja, det vil være en hensiktsmessigmåte å gjøredet på.
15 mars haddevært fint.
Ingenspesielle.
Ja det vil være hensiktsmessig.
Egentligikke,men vil hellerikkegi mindrestrategiskstyringsgrunnlag.
Nei, det vil ikkevære hensiktsmessig.
Det vil være naturligat den knyttestil punktI.

18. Ja, dettevil være en hensiktsmessigutvidelseav årsrapporten.
Det vil være hensiktsmessigå skillemellomstrategiskrapporteringog annen

rapportering.
Det burdevære muligå oppnå.
Vi har ikkeforslagtil andre.
Det kan være fornuftigå prøve.
I og med det er foreslåttlangtidsplanogså for forskning( jrf ny

forskningsmelding),er det fornuftigat det inngåret elementom langtidsplaner.
Ja.
Ja.
Ja.
Ja.

28. Nei

Mvh
øyvindLie


